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Protokoll Höstmötet
______________________________________________________________________________________________________________________________________________________________________________

Tid: 12:15
Plats: Ångström, Heinz Otto Kreiss, Uppsala

1. Mötets öppnande

Mötet förklarades öppnat av Ed Kammeby 12:24

2. Val av mötesordförande

Ed Kammeby valdes till mötesordförande.

3. Val av mötessekreterare

Karl Sundström valdes till mötessekreterare.

4. Val av justerare tillika rösträknare

Nellie Messering och Edvin Olsson valdes till justerare tillika rösträknare.

5. Justering av röstlängden

Justerarna antecknade antalet närvarande till 88 personer.

6. Mötets behöriga utlysande
Deltagande fann att mötet var behörigt utlyst.

7. Adjungeringar

Inga adjungeringar.

8. Fastställande av föredragningslistan

Föredragningslistan godkändes.

9. Genomgång av föregående stormötesprotokoll

Protokollet lades inte upp i tid enligt reglementet. Mötet valde att lägga protokollet från
vårmötet till handlingarna.
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10. Rapporter och meddelande

BTS-styrelsen meddelade att sökandet till BTS styrelsen öppnar snart.

11. Propositioner

Proposition om att ändra firmatecknare för BTS skickades in, finns i bilagorna.
Mötet valde att bifalla propositionen i sin helhet. Därmed har propositionen godkänts i
två konsekutiva möten och stadgan är därmed ändrad.

12. Motioner

Inga motioner har skickats in.

13. Fastställanden av medlemsavgifter för nästkommande
verksamhetsår

Styrelsen föreslog att behålla avgiften för att vara medlem i BTS till 0 kr. I nuläget
behövs ingen medlemsavgift, meddelar kassören från BTS styrelsen. Mötet beslutade att
fastställa medlemsavgiften för verksamhetsåret 2025 till 0 kr.

14. Fastställande av budget för nästkommande verksamhetsår

Kassören i BTS-styrelsen visade under mötet en preliminär budget för verksamhetsåret
2025. Budgeten kan justeras av nästkommande kassör efter behov.

Mötet valde att fastställa budgeten för 2025.
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15. Fastställande av reglemente

Styrelsen föreslog en ändring av punkt 2.1 i reglementet. Ändringen skulle betyda att
styrelsen inte behöver spara alla protokoll och kvitton i fysiskt form i 7 år. Anledningen
till att ändra punkten är att en lagändring har skett sedan reglementet skrevs som
beviljar digital lagring av underlag för bokföringen i digital kopia. Planen är att spara
dokumentet i Fortnox. Däremot kommer inte omformuleringen specificera platsen att
spara dokumentet i fall att kommande styren vill ändra plats, så behöver inte
reglementet ändras varje år i mån av att undvika onödigt arbete. Mötet valde att bifalla
ändringen i sin helhet och därmed kommer punkt 2.1 i reglementet ändras till “Samtliga
protokoll samt övriga viktiga handlingar ska arkiveras i digital kopia i sju år”.

16. Fastställande av arrangerande lärosäte för Bioteknikdagarna 2025

Mötet beslutade att Lund ska arrangera BTD 2025.
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17. Fastställande av preliminärt arrangerande lärosäte för
Bioteknikdagarna 2026

Mötet bestämde att KTH ska vara preliminär arrangör för BTD 2026.

18. Övriga frågor

Fråga om när protokollet kommer publiceras och var: Protokollet kommer att publiceras
på BTS hemsida om en vecka från höstmötet.

19.Nästa möte

Mötet bestämde att nästa möte är vintermötet senast 15 januari.

20. Mötets Avslutande

Ed Kammeby avslutade mötet 12:44.

_________________________________ _________________________________
Karl Sundström, Sekreterare Edvin Olsson, Justerare

______________________________ ______________________________
Ed Kammeby, Ordförande Nellie Messering, Justerare


